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 PROTOKÓŁ NR 42/22 
POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY, SPORTU  
I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 20 czerwca 2022 r. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:45 i trwało do 14:15 w zdalnym trybie obradowania.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) Starosta 
Gryfiński Wojciech Konarski, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej 
Krzemiński, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-
Bień, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz. Posiedzenie 
otworzył, stwierdził kworum i poprowadził Przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak. 
Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXVIII 
sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 42 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych Rady Powiatu w Gryfinie został przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 
 
Ad. 3  
Protokół nr 41/22 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych z dnia 23 maja 2022 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXVIII sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 
w Gryfinie wotum zaufania (druk nr 1/XXXVIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego Powiatu Gryfińskiego za 2021 rok 
(druk nr 2/XXXVIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego za 2021 rok (druk nr 3/XXXVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie (druk  
nr 4/XXXVIII); 

 
Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt. 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Jerzy Domaradzki. 
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V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
gminie Widuchowa, Cedynia, Moryń i Trzcińsko-Zdrój (druk nr 5/XXXVIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia dotacji  

z przeznaczeniem na realizowane w 2022 roku prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków lub ujętych w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie powiatu 
gryfińskiego (druk nr 6/XXXVIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych (druk nr 7/XXXVIII); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2022 rok (druk nr 8/XXXVIII); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039 (druk nr 9/XXXVIII): 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
Ad. 5 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz zapytała, czy w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie 
w Gryfinie wejście do hostelu (dot. interwencji) zostało wyodrębnione na zewnątrz oraz ile 
osób w czasie pandemii skorzystało z hostelu - zał. nr 3. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że w ostatnim czasie wizytował 
jednostkę i Pani Dyrektor nie wykonała jeszcze tego zadania. Pomieszczenie nie ma wejścia 
zewnętrznego. Jest to w planach. 
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz podziękowała za odpowiedź. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że dopilnuje, aby zadanie zostało 
wykonane. Zapewne wymaga to dokumentacji technicznej i zmiany w instalacji centralnego 
ogrzewania. Jest to dobry pomysł, który zostanie zrealizowany. 
 
Radny Jerzy Domaradzki odnosząc się do sprawozdania z prac Zarządu „Na wniosek 
Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych, Zarząd jednogłośnie 
wyraził zgodę na zawarcia Aneksu z Polską Spółką Gazownictwa Sp. z o.o. do umowy  
na przyłączenie do sieci gazowej budynku Domu Pomocy Społecznej w Moryniu i podpisał 
pismo kierowane do Polskiej Spółki Gazownictwa w tym zakresie” poprosił o więcej 
informacji w sprawie. 
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Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że prowadzone są prace w zakresie 
ewentualnego ogrzewania gazem Domu Pomocy Społecznej w Moryniu. Przy obecnych 
cenach gazu Zarząd zastanawia się nad innymi wariantami, aczkolwiek te prace wykonywane 
są od jakiegoś czasu i rozpoczęły się przed wzrostem cen gazu i trwają do tej pory. Dodał, że 
kotły które są zainstalowane w jednostce umożliwiają zużywanie zarówno gazu i oleju. 
Różnica dotyczy tylko palnika, który jest zamontowany na kotle, palniki są wymienne.   
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski dodał, że wniosek został złożony przez spółkę 
gazową, która zajmuje się rozprowadzaniem sieci w Moryniu. Na początku ubiegłego roku 
został złożony wniosek o przyłączenie do sieci gazowej DPS w Moryniu. Na tamten czas 
analiza wykazywała, że będzie to korzystniejsze. Po pierwsze ogrzewanie gazowe jest 
bardziej ekologiczne niż ogrzewanie olejowe, po drugie miało być tańsze. Z różnych 
względów firma stwierdziła, że w określonym terminie nie jest wstanie wywiązać się  
z warunków umowy. Starosta dodał, że podłączenie jest dokonywane ze środków PGE.  
Na dzień dzisiejszy analiza wskazuje, że to źródło energii jest droższe od ogrzewania 
olejowego. Zarząd wyraził zgodę na wydłużenie terminu, bo w obecnej sytuacji nie ma 
pośpiechu. Z przeprowadzonych analiz wynika, że różnica w ogrzewaniu w ciągu roku to 
około 100 tys. zł.  Zarząd postanowił, że pozostają przy ogrzewaniu olejowym, ale nie 
rezygnując z szansy przejścia na ogrzewanie gazowe. Dwusystemowe ogrzewanie znajduje 
się w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Chojnie.  
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
 

Magdalena Romankiewicz 
 
 
 
  

 Przewodniczący Komisji 

 

 Remigiusz Rzepczak 


